
Referat af generalforsamling 16. juni 2024 
 

Generalforsamlingen blev afholdt i Odder. 
Bestyrelsen var repræsenteret ved Ena Pedersen, Ole 
Nielsen, Thomas Nielsen og Kurt Færch Madsen. 
 
Mødet var indkaldt med dagsorden i klubblad nr. 110 af marts 
2024.  

 
1. Valg af dirigent. 

 
Bestyrelsen foreslog Brian Bøglund som dirigent. 
Brian blev valgt uden modkandidater. 
Dirigenten fastslog at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, at udskydelsen 
var i overensstemmelse med vedtægterne og at der var stemmeberettigede 
til stede. Der forelå ingen fuldmagter. 
 

2. Valg af referent og stemmetæller. 
 
Bestyrelsen foreslog Kurt Færch Madsen som referent. 
Kurt blev valgt uden modkandidater. 
Stemmetæller bliver valgt hvis behov opstår. 
 

3. Aflæggelse af bestyrelsens beretning. 
 
Endnu er år er gået. Der har ikke være sket det store i klubben siden sidste 
generalforsamling.  Nordisk træf, som vi skulle stå for i 2023, blev aflyst, fordi 
der ikke var en eneste fra Sverige og Norge der var tilmeldt.  
 
Englændernetværket. 
Klubbens sekretær/redaktør Kurt Fæhr Madsen og formanden har både i 
efteråret og foråret været til møde i englændernetværket. Vores overordnede 
oplevelse er, at de andre større klubber har de samme udfordringer som os. 
Bl.a. svært at få nye medlemmer i klubben og at der kommer procentuelt 
sammen antal deltager til træf. Vi ligger nok i den høje ende af deltage 
tilslutningen. 
Efterårets møde stod vi for og det blev hold på Classic Car House, der gjorde 
det muligt, at vi fik førsteklasses behandling til få midler. Vi sender en stor tak 
til Classic Car House.  
Ved forårets møde blev der nedsat en lille arbejdsgruppe, der skal sammen 
med Motorhistorisk Samråd får skabt et årlige arrangement, hvor der 
fokuseres på de helt unge, for at så et interesse-frø for vores kulturarv. Et 
andet arrangement for den købedygtige yngre befolkningsgruppe med fokus 
på at de får lyst til ay købe bilerne. Så kulturarven fortsat kan køre på vores 
veje. Det vil blive et langt sejt træk. 
 
Motorhistorisk Samråd  



Bestyrelsesmedlem Thomas Nielsen og formanden deltog ved det årlige 
årsmøde i Motorhistorisk Samråd. Det er vigtigt at være en del at den 
organisation. 
 
Englændertræffet i Løgumkloster  
Englændertræffet er klubben medarrangør af og det blev afviklet sidste 
fredag/lørdag i fin stil trods det dårlige vejr. 
 
Klubbens fremtid 
Bestyrelsen går i overvejelser om, hvad vi vil skal gøre. På tirsdag aften har vi 
et møde med Rover klubben og Wauxhall klubben om vi skal begynde en 
sammenlægning af de 3 klubber.  
Vi vil gerne høre medlemmer om det vil være, noget I mener vi skal indlede? 
 
I 2025 vil bestyreren planlægge et træf på Sjælland, da vi er vest for Storebælt 
nu. 
 
Der var ingen kommentarer til beretningen. Generalforsamlingen tog 
beretningen til efterretning. 
 
Samarbejde med Rover og Wauxhall klubberne blev diskuteret. 
Generalforsamlingen ønskede ikke at blive sammenlagt med de andre 
klubber. 
Vi har et godt samarbejde i englændernetværket, hvilket vi mener er 
værdifuldt. Der afholdes to årlige møder arrangeret af klubberne på skift. 
 
Kurt Færch Madsen arrangerer forårstræf 2025 i Odsherred, hvor det er nemt 
fra Jylland at komme over med færge fra Aarhus eller Ebeltoft. 
 

4. Forelæggelse af revideret årsregnskab til godkendelse.  
 
Kassereren udleverede og gennemgik det reviderede årsregnskab for 2023. 
Regnskabet viste et underskud på 3.322,61 kr. og en formue ultimo på 
18.922,51 kr.  
 
Regnskabet var underskrevet af kasserer Ole Nielsen og revisor Svend 
Lorentzen. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
Regnskabet vedlægges som bilag. 

 
5. Indkomne forslag. 

 
Ingen. 
 

6. Kontingent. 
 
Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på kr. 350,00 pr. år, hvilket der ikke 
var nogen indvendinger imod. 



 
7. Budget forelæggelse til godkendelse. 

 
Kassereren udleverede og gennemgik budget 2024. 
Budget 2024 blev godkendt. 
Budget vedlægges som bilag. 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
Der var stemmeberettigede til stede. 
 

a. bestyrelsesmedlemmer. 
2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 
1 nyt bestyrelsesmedlem (evt. kasserer) for 1 år. 
 

b. revisor for 1 år. 
     Svend Lorentzen genopstillede uden modkandidater. 

 
a. På valg var formand Ena Frandsen og sekretær Kurt Færch Madsen for 2 år samt 
revisor Svend Lorentzen for 1 år. 
 
Ena Frandsen og Kurt Færch Madsen blev genvalgt for 2 år. 
 
Ole Nielsen ønskede at træde ud af bestyrelsen i utide, hvis der var en afløser til 
stede. 
Ole Grøn stillede herefter op til bestyrelsen. Ole Grøn blev valgt for 1 år. 
 
b. Svend Lorentzen blev valgt som revisor for 1 år. 
 
Bestyrelsen fordeler opgaverne imellem sig. 
 

9. Eventuelt 
 
Ole Grøn vil prøve at arrangere garagetræf i Nordjylland med henblik på at tiltrække 
Sunbeam ejere til klubben. Der kører flere Sunbeam’s i Nordjylland, hvor ejerne er 
til Sunbeam men ikke forbinder dem med Rootes. 
 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen. 
Brian Bøglund 



Årsregnskab Rootes Danmark 2023 
RESULTATOPGØRELSE: 

INDTÆGTER: 

Kontingenter 

Sponsorat 

Træf 

Andet 

INDTÆGTER I ALT 

UDGIFTER: 2023 
Kontingenter 920,00 
Møder, kørsel m.v. 2.520,00 
Gaver og sponsorater 945,75 

Webside / EDB -udgifter 1.162,00 

Klubblad, trykning, porto m.v. (2 blade) 7.810,67 

Gebyrer P2B, kontorartikler m.v. 1.404,27 

Renter og bankgebyrer 1.943,00 

Certifikater Archive centre trust 967,52 

Træf 16.656,00 

Annoncer og reklame 0,00 

2022 

2.193,77 

420,00 

1.631,32 

756,00 

7.581,08 

917,92 

1.428,00 

950,00 

33 .345,00 

0,00 

UDGIFTER I ALT 34.329,21 49.223 ,09 

Årets Resultat 

STATUS: 2023 2022 

AKTIVER: 

Kreditbanken 17.932,51 11.977,56 

Place2Book 990,00 5.731,56 

Aktiver i alt 18.922,51 17.709,12 

2023 2022 

12.260,00 13.300,00 

0,00 0,00 

17.747,00 33.099,94 

999,60 950,00 

31.006,60 47 .349,94 

34.329,21 

-3.322,61 

2023 

49.223,09 

-1.873,15 

2022 

PASSIVER: 

Egenkapita l primo 2023 17.709,12 19.582,24 

Årets resultat -3.32 2,61 -1.873,12 

Egenkapital ult imo 2023 14.386,51 17.709,12 

Forudbetalinger 4.536,00 0,00 

18.922,51 17.709,12 

Regnbskabet er gennegået og afstemt med de af pengeinstitutterne udsendte årsudskrifter. 


Aktiver og passiver er konstateret i overenstemmel se med nævnte ud skrifter . 


Bogføringen er stikprøvevis gennemgået og fundet i orden. 


Gennemgangen har ikke givet anledning til bemærkn inger og regnskabet udviser foreningens drift 


og status for 2023 


Der er i regnskabet taget hensyn til periodeafgrænsning for forudbetalt kontingent og træf. 
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Revisor 


Ole Nielsen 


Kasserer 



